
Z A P I S N I K 

 

sa 6. sednice Izvršnog odbora Saveza radio-amatera Vojvodine 

održane dana 21. februara 2018. godine sa početkom u 12,30 u 

prostorijama SRV u Novom Sadu. 

Prisutni: predsednik SRV Laslo Keki YT7DQ, potpredsednik Laslo 

Bariček YU7CM, potpredsednik Aleksandar Hajošević YT3H, 

potpredsednik Staniša Zaklan YU7AC, sekretar SRV Vladimir Lačok 

YU7YZ i tehnički sekretar Milan Miljkovac YU2MEX. 

 

Predsednik SRV Laslo Keki je otvorio sednicu IO SRV i predložio 

sledeći: 

 

  d n e v n i   r e d: 

 

1. Pripreme za održavanje 52. sednice Skupštine Saveza radio-

amatera Vojvodine, 

2. Razno. 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Tačka 1. 

 

Potpredsednik SRV Staniša Zaklan je informisao članove IO da je 

Finsnsijski izveštaj SRV za prošlu godinu urađen od strane 

knjigovodstvene agencije Dunav iz Bačkog Petrovca, vlasništvo 

našeg člana Bartoš Karla YU7MC. Na osnovu toga Staniša je uradio 

i predlog Finansijskog plana za 2018. godinu. 

Sekretar SRV Vladimir Lačok je informisao pristutne da je od 

strane Nadzornog odbora dana 9. februara 2018. godine izvršen 

pregled materijalnog i finansijskog poslovanja SRV u 2017. 

godini i dokumenta vezana za rad Izvršnog odbora SRV i da je o 

tome sačinjen izveštaj. 

Staniša Zaklan je takođe rekao da je, shodno odluci IO SRV od 5. 

avgusta 2017. godine, predlog Statuta SRV koji je sačinila radna 

grupa IO SRV u sastavu Vladimir Lačok i Aleksandar Hajošević bio 

na javnoj raspravi do 30. septembra 2017. godine, ali da nije 

stigao ni jedan predlog za izmenu, ili dopunu. Statut je 

dostavljen i našem pravniku Voislavu Andrejeviću YU7VA, koji 

nije imao primedbi na predložen tekst. Predložio da se pre 

usvajanja na skupštini konsultuje i sa pravnom službom u 

Agenciji za privredne registre u Novom Sadu, što je prihvaćeno. 

Takođe je tražio pojašnjenje u vezi članstva u SRV i odlučivanja 

na skupštini SRV, odnosno da li neko ko više godina nije plaćao 

članarinu, plati članarinu neposredno pred održavanje skupštine, 

može da učestvuje u radu skupštine i ravnopravno odlučuje. 

Odgovor je dobio od strane Lačoka i Hajoševića, odnosno ako neko 

više godina ne plaća članarinu on više nije član SRV (član 13. 

Statuta) i ako ponovo hoće da se učlani u SRV, mora podneti 

zahtev sekretarijatu SRV shodno članu 7. Statuta SRV, koji 

odlučuje o njegovom prijemu. Uplatom članarine bez odluke 



sekretarijata o prijemu, on nije član SRV i ne može da učestvuje 

u radu skupštine. 

Predloženo je da u skladu sa statutom Izvršni odbor propiše 

obrazac za prijem u članstvo i bliže kriterijume, što je 

prihvaćeno. 

 

Izvršni odbor je jednoglasno doneo Odluku da se 52. sednica 

Skupštine SRV održi 17. ili 31. marta o.g. zavisno od toga 

kakvom dinamikom će se pripremati materijali za razmatranje. 

Poziv sa dnevnim redom i materijale za sednicu treba pripremiti 

i staviti na sajt SRV najkasnije 15 dana pre održavanja 

Skupštine i obavestiti klubove i članove SRV preko YU0V liste. 

 

Deo Izveštaja o radu za 2017. godinu, koji se odnosi na rad IO 

SRV, članstvo, obuku, licence i dozvole će uraditi sekretari. 

 

Predsednici KT, UKT i ARG komisija će uraditi svoje izveštaje. 

Pošto je predsednik KT komisije van Srbije, isti će uraditi 

Laslo Keki. 

Deo koji se odnosi na repetitore, informisanje i finansije će 

uraditi Staniša Zaklan. 

Dopis svim klubovima da dostave kratak izveštaj o radu će 

poslati tehnički sekretar. 

 

IO SRV je jednoglasno doneo Odluku da se povodom obeležavanja 70 

godina SRV održi Zbor radio-amatera, koji bi počeo svečanom 

sednicom Skupštine SRV na kojoj bi bio pročitan prigodan 

referat, održana određena tematska prezentacija, radio-amaterska 

berza i ručak. Predloženo je da se Zbor održi na Dan SRV - 9. 

oktobra, odnosno najbliži vikend. 

 

Predlog plana rada i obeležavanja 70 godina SRV i određivanje 

najpogodnijeg mesta održavanja Zbora SRV će uraditi Staniša 

Zaklan, Milan Miljkovac i Laslo Keki. 

Takođe je potrebno uraditi detaljan finansijski plan troškova 

Zbora. Treba imati u vidu da će biti negde oko 150 učesnika 

Zbora, pa prema tome i obezbediti finansijska sredstva. 

Kao moguća mesta održavanja Zbora predložena su Novi Sad, 

Testera, Letenka i Bečej, što će proveriti Staniša Zaklan i 

Milan Miljkovac. 

Laslo Keki je napomenuo da je potrebno voditi računa da na mestu 

održavanja Zbora ima i prenoćište za učesnike iz udaljenih 

krajeva i goste iz inostranstva. 

 

Staniša Zaklan je predložio da se skeniraju fotografije i drugi 

materijali iz istorije SRV, koji bi bili prikazani na video 

bimu, što je prihvaćeno. 

 

IO SRV je jednoglasno doneo Odluku da se podnese zahtev za 

dodelu specijalnih pozivnih znakova povodom 70 godina SRV i to: 

YU70SRV i YT70SRV, kao i YU100APV povodom 100 godina od 



prisajedinjenja Vojvodine Srbiji. Nosioci ove akcije će biti 

klubovi i pojedinci iz SRV. 

Koordinator rada sa specijalnim pozivnim znacima će biti 

tehnički sekretar. 

Tim povodom će biti odštampane specijalne QSL karte. Staniša 

Zaklan se prihvatio organizacije oko štampanja QSL karata a 

takođe i dostavljanja dopisa u vezi finansiranja ovih aktivnosti 

a posebno obeležavanja 100 godina prisajedinjenja Izvršnom veću 

APV i potencijalnim sponzorima NIS, Mobtel i dr. Takođe je 

predložio da se od NIS pismeno zatraži da nam doniraju 

rashodovanu telekomunikacionu opremu, što je prihvaćeno. 

 

2. Tačka 

 

Staniša Zaklan je informisao prisutne da digitalni repetitori 

(Fussion) koje je nabavio SRS, uz određen tehnički dodatak mogu 

raditi i DMR sistemom (otvoren sistem). DMR stanice se mogu 

nabaviti danas veoma jeftino oko 50 dolara. Predložio je da u 

2018. godini planiramo da nabavimo i postavimo te dodatke, što 

je prihvaćeno. 

Aleksandar Hajošević je upoznao članove IO sa problemima u vezi 

ROBOTA, koji je jedno vreme često bio van funkcije, zbog 

kratkotrajnog nestanka struje, jer nije bio vezan na UPS. 

Hajošević je predlagao da se isti kupi, ali pošto nije doneta 

odluka od strane IO, on ga je lično kupio. Vrednost UPS-a je 

7.100 dinara. Za vreme slanja dnevnika sa takmičenja YUDXC od 

strane pojedinaca vršeno je ometanje, odnosno namerno je menjana 

IP adresa ROBOTA. 

Nakon toga vođena je rasprava oko daljeg rada ROBOTA kako bi se 

unapredio dalji rad. Predložena su određena rešenja, ali treba 

videti sa stručnim licima da li je sve to tehnički izvodljivo i 

koja opcija je najbolja. 

Laslo Bariček je predložio da Staniša Zaklan informiše 

predstavnike u SRS u vezi Odluke o udruživanju, što je on 

prihvatio. 

Aleksandar Hajošević je obavestio IO da nedostaje ARG oprema u 

SRV, odnosno da je nekompletna, pa treba videti gde se nalazi. 

U vezi toga, ali i u vezi inventara SRV, zaključeno je da se 

napravi spisak celokupnog inventara koji SRV koristi, bez obzira 

što mu je istekao rok upotrebe, odnosno da nema knjigovodstvenu 

vrednost. 

Staniša Zaklan je predložio da se spisak grupe IO SRV revidira i 

da tamo budu samo predsednik, potpredsednici, sekretar, tehnički 

sekretar, predsednici komisija i pravnik Voislav Andrejević, što 

je usvojeno. 

IO SRV je konstatovao da je Laslo Bariček poklonio SRV šest 

novih stolica. 

Sednica IO SRV je završena u 14,00 časova. 

 

ZAPISNIČAR       PREDSEDNIK SRV 

Vladimir Lačok         Laslo Keki 


